深圳市帕骐电子科技有限公司

产品部-10新品上架描述表

1.Key Features
（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

· It is a new generation of design, elegant appearance, flexible and easy to carry.

· Super cyclone dust collection with 120W power and 4KPA suction, double suction cavity structure make it durable and the suction will not become weak.
· Triple filter design, high density sponge filter and stainless steel filter to prevent the secondary pollution. 

· Resistance front cover by using the PC polycarbonate material. Elastic coefficient to withstand 80 kg.

· With the 304# stainless steel wire mesh, it is easy to clean dust, filtration will be efficiency.

· 5 meters long AC cord, Bold and extended to provide more current to make suction stronger. The filter cleaner can reach to anywhere in your car.

· With the over-voltage and overload fuse, the car charger will be safety.

· With complete accessories, you can clean the the dust in corner or crevice. 

· Ultra-quiet design make it more comfortable.
2. Technical Specification

Product name: Car Vacuum Cleaner

Square brush：2.76inch / 70mm（L）
Flexible pipe：28.35inch/ 720mm（L）

Extension pipe: 23.62inch/600mmmm（L）
Crevice suction tool：5.51inch/ 140mm（L）
Voltage: DC12V

Max Power: 120W

Input-current：6A

Noise decibel: ≤70DB
Max vacuum degree：4.0KPa
Materials: ABS & PC

Cable length: 16.4ft / 5m

Net weight: 1.2Kg

Gross weight: 1.5Kg

Size: 13.78 x 4.33 x 4.33 inch/ 350x 110 x 110 mm

3. Instruction

4. Package

1* Vacuum cleaner 

1* Square brush

1* Flexible pipe

1* Extension pipe

1* Crevice suction tool 

1* User manual
5.Reference Link

B01GO1CXNK 美国站
https://detail.tmall.com/item.htm?spm=a230r.1.14.248.on3h8w&id=41914401167&ns=1&abbucket=18

1.产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
产品特点：
1. 它是新一代设计，外观雅致，小巧灵活，携带方便。
2 .120W 4KPA超强旋风式吸尘 双腔结构吸力持久衰减，防尘效果显着。
4. 三重过滤防二次污染 不锈钢过滤 高密度海绵过滤防二次污染。
5..抗摔抗磨损前罩,前罩采用PC聚碳酸酯材料，弹性系数能承受80KG。  

6.不锈钢滤网，采用304#不锈钢网，容易清洗灰尘过滤效率高，真正的无耗材产品

7. 5米加长交流电线，加粗加长提供更多电流使得吸力更强 ，你可以在你的车清洁无处不在。车充有过压过载保险丝。
8.齐全配件可彻底清洁角裂缝各个部位。
9.超静音设计，使用更舒适。

2.技术参数

产品名称：汽车吸尘器

刷附件：2.76英寸/ 70mm（L）
延长软管：28.35英寸/ 720mm（长）
延长直管：23.62英寸/600mmmm（长）

缝隙附件：5.51英寸/ 140mm（L）
功率：120W

输入电流：6A
电压：DC12V

分贝：≤70DB
最大真空度：4.0KPa
材质：ABS，PC不锈钢过滤器

电源线：16.4ft / 5m（L）

产品重量： 1.2KG

带包装重量：1.55KG

产品尺寸：399×105×131mm
3. 安装/使用说明
5. 包装

配件：

1*吸尘器

1*小方刷

1*软管

1*延长管

1*尖嘴

1*说明书
5.参考链接
B01GO1CXNK 美国站
https://detail.tmall.com/item.htm?spm=a230r.1.14.248.on3h8w&id=41914401167&ns=1&abbucket=18

